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Geachte fractie, 
 
Op 26 augustus 2019 heeft u schriftelijke vragen gesteld over de bedrijfsresultaten van KubusZorg 
VOF te Elst. Met deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
Alvorens we uw vragen beantwoorden, willen wij benadrukken dat we het met u eens zijn dat het 
onwenselijk is dat er op deze manier in de zorg veel geld verdiend wordt - als dat feitelijk juist is. 
Echter, de rijksoverheid en niet de lokale overheid is verantwoordelijk voor het systeem dat dat 
mogelijk maakt.  
 
Ook onderstrepen wij uw mening dat het toezicht niet alleen langs de ingang van de kwaliteit van 
zorg moet plaatsvinden, maar ook langs de ingang van de financiële gegevens. 
 
Vraag 1: 
Hoe kijkt u aan tegen het “financieel resultaat” uit 2016, 2017 en 2018? Vindt u dat hier sprake is 
van een normaal financieel resultaat of bent u met ons eens dat dit een signaal is dat de tarieven 
en/of de geïndiceerde en/of geleverde zorg niet op orde zijn? 
 
Antwoord: 
Zoals gezegd is het financiële resultaat van een zorgaanbieder een gegeven waar wij niet over 
gaan. De tarieven die wij in de regio Centraal Gelderland hanteren zijn objectieve, vastgestelde en 
marktconforme tarieven. Deze wijken niet noemenswaardig af van de tarieven die in de rest van 
Nederland worden gehanteerd. 
 
Overigens is uw analyse slechts enkel gericht op het financieel resultaat KubusZorg VOF. Dat 
tarieven en/of de geïndiceerde en/of geleverde zorg niet op orde is onderschrijven wij niet. Er is 
geen sprake van structurele hoge winsten. De financiële resultaten wijken, na correctie van een 
fictief Dga loon (directeur-groot aandeelhouder) toekenning aan beide bestuurders en daarbij 
rekening houdende met fiscale heffing, niet structureel af van wat in de sector gangbaar is. Het 
jaar 2017 laat dan zelfs een negatief resultaat zien.  
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Vraag 2: 
Welke acties heeft u in de periode 2017 t/m heden ondernomen om meer zicht te krijgen op de 
situatie bij KubusZorg, wat waren daarvan de resultaten, welke conclusies heeft u daaraan 
verbonden en wat betekende dit voor het gevoerde beleid? 
 
Antwoord: 
Uw vraag naar de ‘situatie’ bij KubusZorg kan worden onderverdeeld in een vraag naar de kwaliteit 
van zorg en ondersteuning en, gebaseerd op uw eerste vraag, een vraag naar de financiële 
situatie.  
 
Bij alle zorgaanbieders zien wij toe op juistheid van het proces van plaatsing en kwaliteit van het 
personeel. Dit toezicht wordt uitgeoefend in samenwerking met de MGR; de samenwerkende 
gemeenten in de regio Midden-Gelderland hebben zowel de inkoop als een groot deel van het 
kwaliteits- en financiële toezicht gemandateerd aan de MGR.  
 
De laatste inspectie van KubusZorg (februari 2019), de jaarstukken en de controles van de 
facturen gaven geen aanleiding tot nadere maatregelen of verder onderzoek. KubusZorg heeft 
over 2018 een goedkeurende verklaring van de accountant ontvangen.  
 
Vraag 3: 
Waarom heeft u tot op heden de raad niet actief geïnformeerd over dit soort hoge financiële 
resultaten bij zorgaanbieders en welke conclusies u daaraan heeft verbonden? 
 
Antwoord: 
Zie antwoorden onder vraag 1 en 2.  
Overigens wordt de raad doorgaans ook niet geïnformeerd als er een onderzoek loopt. Gedurende 
de periode dat een eventueel onderzoek wordt opgestart en is afgerond – treden wij daarover niet 
in de openbaarheid.  
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, 
 
 
 
mr. M.F.H. Knaapen 

de burgemeester,  
 
 
 
R.P. Hoytink-Roubos  
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